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Tárgy: Szép és Ép Fog Kft. fogorvosi szolgálat 2014. évre szóló beszámolója 

Gomba község fogászati alapellátását 2012.január 9.-től a Szép és Ép Fog Kft. látja el. 

Továbbra is célunk a fogászatot közelebb vinni az emberekhez, úgy, hogy növeljük komfort 

érzetüket, biztonságérzetüket, aminek hála sok félős páciensből, közöttük gyerekből lett bátor 

fogászatra járó páciens. A rendelő időközben akkreditált rendelővé nőtte ki magát, több 

egészségpénztárral szerződést kötöttünk, hogy az egészségpénztári kártyával rendelkező 

páciensek nálunk is élvezhessék ennek előnyeit. Ezen felül lehetőségük van egészséghitel 

igénybevételére aminek Rakusz Regina a közvetítője, mint a Cofidis Magyarország függő 

ügynöke. Az iskolai és óvodai szűrések ez évben is, a tanév első félévében megtörténtek. A 

tapasztalat azonban sajnos az, hogy kevés gyereket látunk viszont kezeléseken, ahhoz képest, 

amennyi gyermeknek szüksége lenne erre.  De akik eljönnek, lelkiismeretesen jelennek meg a 

soron következő kezeléseken. Ez lehet csak egy megelőző tevékenység, amivel hozzá lehet 

szoktatni a gyermekeket a fogászati kezelésekhez, mint egy nevelő célzattal. Itt van még 

feladat az egészségnevelés terén. Idén részt vettünk védőnői megkeresésre a Baba-mama 

klubban, ahol kötetlen beszélgetés keretében kaptak felvilágosítást a kismamák kisbabáikkal.  

Továbbra is fontosnak tartjuk a fejlesztéseket, mind eszközök, mind anyagok terén. 

Beruházásra került egy Apex lokátor, ami a modern gyökérkezelés, gyökértömés eszköze.  

Anyagok tekintetében is igyekszünk megfelelni az elvárásoknak, rendelőnkben ugyanazt a 

szintű ellátást biztosítjuk, mint egy magánrendelő esetében. Nálunk éppen úgy elvégezhető 

fogfehérítés igény szerint, mint egy magánrendelő keretein belül. Minden igényt igyekszünk 

kielégíteni pácienseink kérésére. 

2014.01.01.-2014.05.31. között 1054 esetszámmal találkoztunk. Ebből 553 fő felnőtt, 415 

gyermek, 71 időskorú,13 terhes. 2 esetben történt háznál kezelés ( fogpótlással kapcsolatban), 

amikor időskorú, (nehezen mobilizálható) vagy baleseten átesett pácienshez mentünk 

ellátásra. 

A felnőtt lakosság körében igyekszünk a fogmegtartó kezeléseket előtérbe helyezni, illetve a 

pótlások elkészítését szorgalmazva fenntartani, vagy éppen már helyre hozni egy esztétikai, 

illetve harapási normát. 



 Pácienseink mindig pozitív véleménnyel vannak az elkészült pótlások szépségét és 

praktikusságát illetően. 730 esetben készítettünk tömést ebben a korosztályban, 55 

alkalommal történt húzás. Most is csak kirívó esetben történt szájsebészetre utalás. 

Gyermek lakosság esetében 415 esetszámmal találkoztunk.  Barázdazárásra került sor 

legtöbbször, illetve tejfog és maradó fogtömésre. Több esetben láttuk el a gyermekeket 

fogszabályozási beutalóval, erre egyre nagyobb az igény. 

Időskorú lakosság esetében pozitív tapasztalat, hogy kevesebb a húzásra jelentkező páciens, 

inkább a fogmegtartó kezeléseket tartják fontosabbnak, és a pótlások elkészítését, cseréjét. A 

tavalyi 62 eset helyett 70 esetszámmal találkoztunk, ebből pedig csak 21 alkalommal történt 

foghúzás. ( Tavalyi 41 húzással szemben). 

Érdemes még a kismamákat kiemelni, akiknek kötelező megjelenni a szűrésen, de sajnos 

kevés számmal jelennek meg, illetve a terhesség előre haladtával fognak bele a kezelésbe, de 

az időközben megszülető gyermek miatt nem fejezik be a kezeléseket.  

Fontos megemlíteni, hogy a cég vette át Pánd-Káva fogászati ellátását is, ami nagyban segíti 

az ide-oda helyettesítés lehetőségét, hogy adott esetben ne kelljen Budapestre utaznia a 

páciensnek, ha fogorvos nélkül lenne valamelyik körzet. Így a régi helyettesítési probléma is 

megoldódott mára. 

Ezen felül, hogy a félősebbek is vegyék a bátorságot, az esetek nagy részében Rakusz Regina 

dentálhigiénikus végzi a fogkő eltávolításokat. Nagyon pozitívak a visszajelzések, mert aki fél 

a fogorvostól( a régi berögződések még több emberben élnek), kissé nyugodtabban ülnek a 

kezelő székbe. A kezelés végére pedig mosollyal, és elégedetten távoznak. 

Én, mint cégvezető, szakfelügyelő főorvos továbbra is fontosnak tartom ennek a körzetnek a 

szakszerű, profi ellátását. Ehhez minden eszköz, és szakmai háttér biztosított, újak 

felmerülése esetén, pedig nyitott vagyok a további korszerűsítésre.  

Ezúton is szeretnénk megköszönni az Önkormányzat támogatását, együttműködését, hogy jó 

viszonyt tudunk ápolni egymással. Egyben türelmüket kérjük, ha az állandó fejlesztések miatt 

anyagi nehézségek támadnak. Az esetleges elmaradások mindig kiegyenlítésre kerülnek.  

Bízva a további sikeres együttműködésben, 

Dr.Jenei András 


